



Dear WI community member/partner/citizen/peer,

Christmas and the holidays are just a few weeks away now and quickly approaching!! Once again, to help you celebrate and add some joy to the season, the **West Island Citizens Group** is proud to provide another holiday fundraiser with homemade treats & goodies!! These can be for a sweetheart or loved one, family members or friends, colleagues or clients, a peer or neighbour, or for that other special someone - *yourself*!! 😊

Please see order form below for all details. Email us your order to gcoi.wicg@gmail.com.

Who are we and what do we do? The WICG is a mental health advocacy group of dedicated peers/volunteers, working hard in our local community to raise awareness on mental health and the reality of people living with or having lived a mental illness, to promote their participation & empowerment dealing with concerns in the community, to fight the stigma of mental illness, and to promote recovery and advocate for improved services. Please refer to our website or Facebook page or contact us by email (see below) for more info. *You can also make a charitable donation to support us.* Please contact us or refer to our site donations page for details.

Please note that we will take orders via email, or by hand to one of our WICG members if possible.

Order deadline is Wednesday Dec 13, 2023, however the sooner you order, the better!

Delivery will be for Thurs-Fri Dec 21-22, unless otherwise requested for a special or large order.

Thank you for your consideration & much appreciated support in our important cause of mental health for all!!

With *gratitude*, The West Island Citizens Group - *Your mental health peer advocates!*

www.citizensgroup-wi.ca / facebook.com/wicg.gcoi / gcoi.wicg@gmail.com

ITEMS TO BE ORDERED	QUANTITY (pieces or plates)	PRICE (see below)
1) SHORTBREAD COOKIES		\$
2) CHOCOLATE CHIP COOKIES		\$
3) BROWNIES		\$
4) RICE KRISPIE SQUARES		\$
5) FUDGE		\$
6) DONUTS		\$
7) CHOCOLATE TRUFFLES		\$
8) FRUITCAKE*		\$
9) PINEAPPLE CHEESECAKE**		\$
TOTAL ORDER		\$

Each product (other than Fruitcake and Cheesecake) will be sold for **\$1.50 per piece**, or **\$10.00 for a small plate or assortment (8 pieces)**, or **\$20.00 for a large plate or assortment (18 pieces)**. For an assortment, we will provide a mix of the **first 7 items**, unless otherwise requested. A mass group order, like for an org/office or party, is available for reduced price per.

* Fruitcake is per piece (\$2.50) or a whole fruitcake (\$20.00). ** Cheesecake is \$30 each (for a Large), or \$7 for 2 Small.

All items will be made without nuts, however we cannot guarantee a nut-free product. **Note:** individual deliveries / small orders can only be made if within close proximity to another order/delivery and at the same date/time. We will try to accommodate you as best as possible. For individual orders, minimum \$10 order. Pickup/dropoff to be arranged before the holidays.

Cash payment (preferred) upon receipt of order. Please return completed order form with your cash payment (exact change) in a sealed envelope. Delivery to home address in the WI, or meet in an alternate, more convenient location (i.e. office, centre, mall).

YOUR NAME – _____

YOUR FULL ADDRESS – _____

YOUR HOME/CELL NUMBERS – _____

YOUR EMAIL ADDRESS – _____

DELIVERY DATE & TIME (suggested) – _____

DELIVERY LOCATION – _____



Cher membre / partenaire / citoyen / pair de la communauté OI,

Noël et les Fêtes ne sont plus qu'à quelques semaines et approchent à grands pas!! Encore une fois, pour vous aider à célébrer et ajouter de la joie à la saison, le **Groupe Citoyen de l'Ouest-de-l'Île** est fier de fournir une autre levée de fonds des fêtes avec des gateries faites maison! Ceux-ci peuvent être pour un amoureux.se ou un être cher.e, des membres de la famille ou des ami.es, des collègues ou des client.es, un pair.e ou un voisin.e, ou pour cette autre personne spéciale - toi-même! 😊 **Veuillez consulter le formulaire de commande ci-dessous pour tous les détails. Envoyez-nous votre commande par email à gcoi.wicg@gmail.com**

Qui sommes-nous et que faisons-nous? Notre GCOI est un groupe de défense de la santé mentale composé de pairs/bénévoles dévoués, travaillant dur dans notre communauté locale pour sensibiliser sur tous les problèmes de santé mentale pour tout le monde et surtout la réalité des personnes vivant avec ou ayant vécu une maladie mentale, pour promouvoir leur participation et leur autonomisation face aux problèmes de santé mentale dans la communauté, pour lutter contre la stigmatisation de la maladie mentale, et pour promouvoir le rétablissement et plaider pour de meilleurs services. Veuillez consulter notre site Web ou notre page Fb, ou contactez-nous par e-mail pour plus d'informations (voir ci-dessous). ***Vous pouvez aussi faire un don caritatif (via notre fiduciaire) pour nous aider à nous soutenir. Veuillez nous contacter ou consulter la page de dons sur notre site Web pour plus les détails.***

Veuillez noter que nous prendrons les commandes par e-mail, ou en mains propres à l'un de nos membres GCOI si possible. **La date limite de commande est le mercredi 13 décembre 2022**, mais plus tôt votre commande, mieux c'est! **La livraison aura lieu du jeudi au vendredi du 21 au 22 décembre**, sauf demande contraire pour une commande spéciale ou grande. Merci pour votre considération & soutien très apprécié de notre cause importante de santé mentale pour tous !! Avec gratitude, Le Groupe Citoyen de l'Ouest-de-l'Île - Vos pairs défenseurs de la santé mentale!
www.citizensgroup-wi.ca / facebook.com/wicg.gcoi / gcoi.wicg@gmail.com

ARTICLES À COMMANDER	QUANTITÉ (pièces ou assiettes)	PRIX (voir ci-bas)
1) BISCUITS SHORTBREAD		\$
2) BISCUITS AU BRISURES DE CHOCOLAT		\$
3) BROWNIES		\$
4) CARRÉS DE RIZ KRISPIES		\$
5) FUDGE		\$
6) BEIGNES		\$
7) TRUFFES AU CHOCOLAT		\$
8) GÂTEAU AUX FRUITS *		\$
9) GÂTEAU AU FROMAGE À L'ANANAS **		\$
COMMANDE TOTALE		\$

Chaque produit (autre que le gâteau aux fruits et le gâteau au fromage) sera vendu **1,50\$ par pièce, ou 10,00\$ pour une petite assiette ou un assortiment (8 pièces), ou 20,00\$ pour une grande assiette ou un assortiment (18 pièces)**. Pour un assortiment, nous fournirons un mélange des 7 premiers articles, sauf demande contraire. Une commande de groupe en masse, comme pour une organisation/bureau/fête, est disponible à prix réduit. * Le gâteau aux fruits est par morceau (2,50\$) ou un gâteau aux fruits entier (20,00\$). ** Le gâteau au fromage coûte 30\$ chacun (pour un grand) ou 7\$ pour 2 petits.

Tous les articles seront fabriqués sans noix, mais nous ne pouvons pas garantir un produit sans noix. Notez qu'en raison de la logistique, les livraisons individuelles pour une petite commande ne peuvent être exécutées et livrées que si elles se trouvent à proximité d'une autre commande/livraison et à la même date/heure. Nous essaierons de vous accueillir au mieux. Pour les commandes individuelles, commande minimum de 10\$. Prise en charge à organiser avant les Fêtes.

Paiement en espèces (de préférence) à réception de la commande. SVP retourner votre commande rempli avec votre paiement en espèces (*monnaie exacte*) dans une enveloppe scellée. Livraison à domicile dans le ODI, ou rdv dans un autre lieu pratique (bureau, centre, mall, ...).
VOTRE NOM - _____
VOTRE ADRESSE COMPLÈTE - _____
VOTRE NUMÉRO DE DOMICILE/CELLULAIRE - _____
VOTRE ADRESSE E-MAIL - _____
DATE ET HEURE DE LIVRAISON (suggérées) - _____
LIEU DE LIVRAISON - _____